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Geachte 
burgemeester 

en wethouders van 
Wierden, 

Hierbij reageren wij op 
uw brief d.d. 

13 
oktober 

2023 
en verzoeken 

wij 
u 

nogmaals 
om de 

gevraagde 

subsidie 
toe te 

kennen. 

Als eerste 

geven 
wij 

reactie 
op 

de door u 

gestelde vragen 

in 
deze brief. 

1. 

2. 

De 
opdrachtgever 

van het haalbaarheidsonderzoek is Enter Vooruit. 

Juist deze 
kernvraag 

willen we behandelen 
in 

het 
gevraagde 

haalbaarheidsonderzoek. 
Er 

hebben 

nog geen organisaties/ verenigingen toegezegd 
om samen te werken. 

Wij 
hebben stakeholders 

geïnformeerd en 

geraadpleegd. Wij hopen 

in 
de toekomst 

op 
basis van het 

haalbaarheidsonderzoek samen met stakeholders de 
volgende stappen 

van de 
particpatieladder 

te 
nemen. 

We 
zijn 

bekend met het 
principe 

van een 

participatieplan, vanzelfsprekend 
zullen we 

voorafgaand 
start van betreffende fase een 

participatieplan 
ter 

goedkeuring 
aanbieden. 

Dit is 

ons inziens nu 

nog geen 
onderdeel, 

welke 
beoordeling 

van het 
vraagstuk 

welke nu ter 

beoordeling op 
tafel 

ligt 
beïnvloed. 

De 
maatschappelijke vastgoed opgave 

heeft 

betrekking op 
de bredere 

ontwikkeling 

in 
Enter 

op 

het 
gebied 

van 

maatschappelijk vastgoed 
en het 

maatschappelijke sport- 
cultuur en 

verenigingsleven. 
We hebben toch sterk de indruk dat er nu 

met 
name 

focus 

ligt op 
louter de 

separate onderwijsopgave. 
Naast de 

onderwijsopgave 
is er ook een 

opgave op 
het 

gebied 
van 

ander 
maatschappelijk vastgoed, 

we doelen onder andere 
op 

verouderde 
huisvesting, 

huisvesting 
welke niet meer 

passend 
is 

bij 
het 

huidige gebruik, 
een 

duurzaamheidsopgave. 

Alsook de kans 
mogelijkheid 

om 

huisvesting 
samen te 

voegen 
om derhalve 

synergie 
voordelen 

te 
behalen. Alsook de 

mogelijkheid 
om 

huisvesting 

te 

verplaatsen, 
waardoor er ruimte 

ontstaat 

voor een 

verbetering op gebied 
van de 

stedenbouwkundige opbouw, 
alsook 

ruimte 
voor 

initiatieven welke beter 
op 

betreffende 

vrijkomende 
locaties 

passen. 

We zouden het voor Enter en haar inwoners een 
gemiste 

kans vinden om 
in 

deze 
opgave, 

waarbij 
het de 

perfecte mogelijkheid 
en het 

juiste 
moment 

is, 
om ook andere initiatieven te 

laten 
participeren. 

Enter Vooruit is 
bereid om als kartrekker hierin 

op 
te treden. 

‚ 

Verwachting 
van de Gemeente Wierden. 

Wij 
zien de rol van de Gemeente 

in 
het 

vervolgproces 

als een 
constructieve. We 

verwachten van u dat u ons 
ruimte 

biedt in 

tijd 
en middelen om een 

overwogen beslissing 

te 
nemen en deze 

kans, 
want 

zo zien 
wij het, 

niet verloren 
te 

laten 
gaan. 

In 
ons haalbaarheidsonderzoek 

gaan 
wij 

hier verder 
op 

in. 

Wij 
adviseren u wel om niet 

zelf 
de 

uitvoering 
van de 

plannen 

in 
handen te 

nemen, 
maar dit uit handen te 

geven 
aan 

professionele 

marktpartijen 
en zelf de 

regie 
te voeren. 

Dit 
komt 

oi. 
de 

voortgang 
en kwaliteit van het 

proces 

ten 

goede. 



Verder bevreemdt het ons dat wethouder 

MN 
tijdens 

de 
vergadering 

over de 
begroting 

met de 

gemeenteraad 
benoemd dat Enter Vooruit een 

brief 
niet had 

ontvangen, 
omdat 

wij 
niet 

in 
de 

brievenbus hebben 
gekeken. Wij 

vinden deze 
opmerking 

niet 
erg sjiek 

en de toon zelfs 
denigrerend, 

zeker omdat het een reactie was 

op 
een 

brief 
die al 

2 
maanden ervoor was verzonden. Daarnaast 

hebben 
wij 

meerdere mails verzonden aan de 

NN weerbij wij 
ook 

geen 
reactie kregen 

of eerst nadat 
wij 

meerdere keren hierom moesten 

vragen. 
De 

toon en 

strekking 

van de brief laat ook niet de intentie zien die u 

mondeling 
wel 

benoemde, 
dat u met ons wilt 

samenwerken. 
Wij 

wachten ook 
nog 

steeds 
op 

een 

uitnodiging 
voor 

vervolgoverleg, terwijl 
u 

tegen 

de raad aangaf dat deze al 
ingepland 

zou 
zijn. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Het viel ons verder 
op 

dat u 

geen 
visie of 

plan 
heeft met 

betrekking 
tot de locaties waar zowel 

in 

Enter, 
maar 

volgens 
de 

wethouder, 
ook 

in 

Wierden, sport 
wordt 

beoefend of 
gaat 

worden 
beoefend 

in 
de toekomst. We willen u verzoeken om ook hier een visie 

op 
te ontwikkelen voordat we over een 

aantal 
jaren 

wederom worden verrast met 

éénzijdige gewijzigde afspraken vanuit 
de 

Gemeente, 
die 

net als nu verstrekkende 
gevolgen 

heeft voor onze 

prachtige vereniging 
en 

(te) 
veel 

vraagt 
van haar 

besturende 
vrijwilligers. 

Wij 
willen 

graag 
een 

schriftelijke bevestiging 
dat u akkoord 

gaat 
met de 

toekenning 
van de subsidie 

voor ons haalbaarheidsonderzoek. Een 
goede 

visie voorziet 
in 

een onderzoek naar alle 
facetten. 

Je 

onderzoekt waarom 
je 

naar een 

bepaalde plek gaat 
en 

je 
onderzoekt of en hoe de kansen 

liggen qua 

samenvoegen 
van functies en 

huisvesting 
etc. 

Vervolgens 
kan er een 

visie 
ontstaan dat 

je juist 
niet 

moet 

samenvoegen 
of 

juist 
wel. 

E 
nkel een school 

op 
een 

plek 
zetten en dan alles 

daarop 
afstemmen 

is 
in elk 

geval 
naar onze 

mening geen 
visie. 

Wij hopen op 
een snelle 

toekenning 
en een constructieve 

sportieve samenwerking. 

Met 
vriendelijke 

en 
sportieve 

groet, 

VV 
Enter Vooruit 

Voorzitter 

(geanonimiseerd)


